
Zápis z řádného zasedání školské rady na ZŠ Jihlava, Havlíčkova 71, 

příspěvková organizace ze dne 3. 10. 2017  

Přítomni: Mgr. Jana Nováková Hotařová, Mgr. Eva Svobodová, Mgr. Iva Divišová, Bc. Jan Kočí, 

p. Vladimír Mátl  

Omluven: ing. Ladislav Vejmělek 

Hosté: Mgr. Radim Foit, Mgr. Zdeňka Sochorová 

Program:  

1. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2016/2017  

2. Schválení ročního plánu činnosti školy a ŠD  

3. Různé, diskuze 

4. Prohlídka tělocvičny- akustické úpravy 

 

ad1) Všechny materiály byly školské radě k prostudování zaslány e- mailem v dostatečném 

časovém předstihu, proběhla diskuse. Nikdo z přítomných nevznesl zásadní připomínky a 

výroční zpráva byla jednohlasně schválena. 

ad2)Proběhla diskuse, roční plán školy a školní družiny byly jednohlasně schváleny. 

Na začátku školního roku hlasováním per rollam byly odhlasovány změny ve školním řádu a 

řádu školní družiny (poplatek). 

ad3) Pan ředitel seznámil všechny členy školské rady o konci mandátu a o konání voleb 

zástupců do školské rady z řad rodičů. Zveřejněno na webových stránkách školy. Na 

pedagogické radě proběhne volba zástupců pedagogů do školské rady. 

ad4) Členové školské rady navštívili tělocvičnu, ve které proběhla rekonstrukce – akustické 

úpravy. Na příští školní rok má škola naplánovanou úpravu povrchu v tělocvičně.    

 

     Zapsala Mgr. Jana Nováková Hotařová 

 

V Jihlavě 9.10 2017 

 


